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Please read cautions and warnings and
important notes at the end of this document.

SAW Components

Low-Loss Filter for Mobile Communication

Data Sheet

Application

■ Low-loss RF filter for mobile telephone
GSM systems, receive path (RX)

■ Impedance transform from 50 Ω to 150 Ω
■ Unbalanced to balanced operation
■ Very low insertion attenuation
■ Low amplitude ripple
■ Usable passband 35 MHz
■ Suitable for GPRS class 1 to 12

Features

■ Package size  1.4 x1.1 x 0.4 mm3

■ RoHS compliant
■ Approx. weight 0.003 g
■ Package for Surface Mount Technology

(SMT)
■ Ni, gold-plated terminals
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Pin configuration

■ 1 Input, unbalanced
■ 3,4 Output balanced
■ 2,5 To be grounded
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Characteristics

Operating temperature range: T = –20 to +75 ˚C
Terminating source impedance: ZS = 50Ω
Terminating load impedance: ZL = 150 Ω  || 82 nH  (balanced)

B9401
min. typ.

@ 25˚C
max.

Center frequency fC — 942.5 — MHz

Maximum insertion attenuation αmax

925.0 ... 960.0 MHz — 1.5 2.1 dB

Amplitude ripple (p-p) ∆α
925.0 ... 960.0 MHz — 0.6 1.1 dB

Input VSWR
925.0 ... 960.0 MHz — 1.7 2.0

Output VSWR
925.0 ... 960.0 MHz — 1.7 2.0

Output amplitude balance (|S31/S21|)
925.0 ... 960.0 MHz –1.0 -0.7/0.5 1.0 dB

Output phase balance (φ(S31)−φ(S21)+180˚)
925.0 ... 960.0 MHz –5 -2/+3 5 ˚

Attenuation α
0.0 ... 480.0 MHz 45 53 — dB

480.0 ... 900.0 MHz 30 34 — dB
900.0 ... 905.0 MHz 25 28 — dB
905.0 ... 915.0 MHz 20 24 — dB
980.0 ... 1000.0 MHz 25 29 — dB

1000.0 ... 1850.0 MHz 28 32 — dB
1850.0 ... 1920.0 MHz 40 46 — dB
1920.0 ... 3700.0 MHz 35 43 — dB
3700.0 ... 6000.0 MHz 40 48 — dB



4 Oct 21, 2005

B9401

942.50 MHz

Please read cautions and warnings and
important notes at the end of this document.

SAW Components

Low-Loss Filter for Mobile Communication

Data Sheet

Maximum ratings

Operable temperature range T –30/+85 ˚C

Storage temperature range Tstg –40/+85 ˚C

DC voltage VDC 5 V

ESD voltage VESD 100 1)

1) acc. to JESD22-A115A (machine model), 10 negative & 10 positive pulses.

V machine model, 10 pulses

Input Power at
GSM850, GSM900 PIN 15 dBm effective power in the on-state,
GSM1800, GSM1900 PIN 15 dBm duty cycle 4:8

Tx bands
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Transfer function (passband)

Transfer function (wideband)
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Smith chart / VSWR

S11 function

S22 function
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For further information please contact your local EPCOS sales office or visit our webpage at
www.epcos.com .

Published by EPCOS AG
Surface Acoustic Wave Components Division
P.O. Box  80 17 09, 81617 Munich, GERMANY

 EPCOS AG 2005. Reproduction, publication and dissemination of this brochure and the informa-
tion contained therein without EPCOS’ prior express consent is prohibited.

Purchase orders are subject to the General Conditions for the Supply of Products and Services of
the Electrical and Electronics Industry recommended by the ZVEI (German Electrical and Electronic
Manufacturers’ Association), unless otherwise agreed.

This brochure replaces the previous edition.

For questions on technology, prices and delivery please contact the Sales Offices of EPCOS AG or
the international Representatives.

Due to technical requirements components may contain dangerous substances. For information on
the type in question please also contact one of our Sales Offices.

Type B9401

Ordering code  B39941-B9401-K610

Marking and Package C61157-A8-A1

Packaging F61074-V8212-Z000

Date Codes L_1126

S-Parameters B9401_NB.s3p
B9401_WB.s3p

Soldering profile S_6001
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Important notes

The following applies to all products named in this publication:

1. Some parts of this publication contain statements about the suitability of our products for
certain areas of application . These statements are based on our knowledge of typical
requirements that are often placed on our products in the areas of application concerned. We
nevertheless expressly point out that such statements cannot be regarded as binding
statements about the suitability of our products for a particular customer application.
As a rule, EPCOS is either unfamiliar with individual customer applications or less familiar
with them than the customers themselves. For these reasons, it is always ultimately incum-
bent on the customer to check and decide whether an EPCOS product with the properties
described in the product specification is suitable for use in a particular customer application.

2. We also point out that in individual cases, a malfunction of passive electronic compo-
nents or failure before the end of their usual service life cannot be completely ruled
out in the current state of the art, even if they are operated as specified.  In customer
applications requiring a very high level of operational safety and especially in customer appli-
cations in which the malfunction or failure of a passive electronic component could endanger
human life or health (e.g. in accident prevention or life-saving systems), it must therefore be
ensured by means of suitable design of the customer application or other action taken by the
customer (e.g. installation of protective circuitry or redundancy) that no injury or damage is
sustained by third parties in the event of malfunction or failure of a passive electronic compo-
nent.

3. The warnings, cautions and product-specific notes must be observed.
4. In order to satisfy certain technical requirements, some of the products described in this

publication may contain substances subject to restrictions in certain jurisdictions (e.g.
because they are classed as “hazardous”) . Useful information on this will be found in our
Material Data Sheets on the Internet (www.epcos.com/material). Should you have any more
detailed questions, please contact our sales offices.

5. We constantly strive to improve our products. Consequently, the products described in this
publication may change from time to time . The same is true of the corresponding product
specifications. Please check therefore to what extent product descriptions and specifications
contained in this publication are still applicable before or when you place an order.
We also reserve the right to discontinue production and delivery of products . Conse-
quently, we cannot guarantee that all products named in this publication will always be avail-
able.

6. Unless otherwise agreed in individual contracts, all orders are subject to the current ver-
sion of the “General Terms of Delivery for Products and Services in the Electrical
Industry” published by the German Electrical and Electronics Industry Association
(ZVEI).

7. The trade names EPCOS, CeraDiode, CSSP, PhaseCap, PhaseMod, SIFI, SIKOREL, Silver-
Cap, SIMID, SIOV, SIP5D, SIP5K, TOPcap, UltraCap, WindCap are trademarks registered
or pending in Europe and in other countries. Further information will be found on the Internet
at www.epcos.com/trademarks.



 
专注于微波、射频、天线设计人才的培养 易迪拓培训 
网址：http://www.edatop.com  

 

射 频 和 天 线 设 计 培 训 课 程 推 荐 

 

易迪拓培训(www.edatop.com)由数名来自于研发第一线的资深工程师发起成立，致力并专注于微

波、射频、天线设计研发人才的培养；我们于 2006 年整合合并微波 EDA 网(www.mweda.com)，现

已发展成为国内最大的微波射频和天线设计人才培养基地，成功推出多套微波射频以及天线设计经典

培训课程和 ADS、HFSS 等专业软件使用培训课程，广受客户好评；并先后与人民邮电出版社、电子

工业出版社合作出版了多本专业图书，帮助数万名工程师提升了专业技术能力。客户遍布中兴通讯、

研通高频、埃威航电、国人通信等多家国内知名公司，以及台湾工业技术研究院、永业科技、全一电

子等多家台湾地区企业。 

易迪拓培训课程列表：http://www.edatop.com/peixun/rfe/129.html 

 

 

射频工程师养成培训课程套装 

该套装精选了射频专业基础培训课程、射频仿真设计培训课程和射频电

路测量培训课程三个类别共 30 门视频培训课程和 3 本图书教材；旨在

引领学员全面学习一个射频工程师需要熟悉、理解和掌握的专业知识和

研发设计能力。通过套装的学习，能够让学员完全达到和胜任一个合格

的射频工程师的要求… 

课程网址：http://www.edatop.com/peixun/rfe/110.html 

ADS 学习培训课程套装 

该套装是迄今国内最全面、最权威的 ADS 培训教程，共包含 10 门 ADS

学习培训课程。课程是由具有多年 ADS 使用经验的微波射频与通信系

统设计领域资深专家讲解，并多结合设计实例，由浅入深、详细而又

全面地讲解了 ADS 在微波射频电路设计、通信系统设计和电磁仿真设

计方面的内容。能让您在最短的时间内学会使用 ADS，迅速提升个人技

术能力，把 ADS 真正应用到实际研发工作中去，成为 ADS 设计专家...

课程网址： http://www.edatop.com/peixun/ads/13.html  

 

HFSS 学习培训课程套装 

该套课程套装包含了本站全部 HFSS 培训课程，是迄今国内最全面、最

专业的HFSS培训教程套装，可以帮助您从零开始，全面深入学习HFSS

的各项功能和在多个方面的工程应用。购买套装，更可超值赠送 3 个月

免费学习答疑，随时解答您学习过程中遇到的棘手问题，让您的 HFSS

学习更加轻松顺畅… 

课程网址：http://www.edatop.com/peixun/hfss/11.html 
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专注于微波、射频、天线设计人才的培养 易迪拓培训 
网址：http://www.edatop.com 

CST 学习培训课程套装 

该培训套装由易迪拓培训联合微波 EDA 网共同推出，是最全面、系统、

专业的 CST 微波工作室培训课程套装，所有课程都由经验丰富的专家授

课，视频教学，可以帮助您从零开始，全面系统地学习 CST 微波工作的

各项功能及其在微波射频、天线设计等领域的设计应用。且购买该套装，

还可超值赠送 3 个月免费学习答疑… 

课程网址：http://www.edatop.com/peixun/cst/24.html  

 

HFSS 天线设计培训课程套装 

套装包含 6 门视频课程和 1 本图书，课程从基础讲起，内容由浅入深，

理论介绍和实际操作讲解相结合，全面系统的讲解了 HFSS 天线设计的

全过程。是国内最全面、最专业的 HFSS 天线设计课程，可以帮助您快

速学习掌握如何使用 HFSS 设计天线，让天线设计不再难… 

课程网址：http://www.edatop.com/peixun/hfss/122.html 

13.56MHz NFC/RFID 线圈天线设计培训课程套装 

套装包含 4 门视频培训课程，培训将 13.56MHz 线圈天线设计原理和仿

真设计实践相结合，全面系统地讲解了 13.56MHz线圈天线的工作原理、

设计方法、设计考量以及使用 HFSS 和 CST 仿真分析线圈天线的具体

操作，同时还介绍了 13.56MHz 线圈天线匹配电路的设计和调试。通过

该套课程的学习，可以帮助您快速学习掌握 13.56MHz 线圈天线及其匹

配电路的原理、设计和调试… 

详情浏览：http://www.edatop.com/peixun/antenna/116.html 
 

我们的课程优势： 

※ 成立于 2004 年，10 多年丰富的行业经验， 

※ 一直致力并专注于微波射频和天线设计工程师的培养，更了解该行业对人才的要求 

※ 经验丰富的一线资深工程师讲授，结合实际工程案例，直观、实用、易学 

联系我们： 

※ 易迪拓培训官网：http://www.edatop.com 

※ 微波 EDA 网：http://www.mweda.com 

※ 官方淘宝店：http://shop36920890.taobao.com 
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